
PROTOKÓŁ LI 
z Sesji Rady Gminy Białogard 

30 maja 2018 r. 
 
    W posiedzeniu udział wzięło 14  członków Rady Gminy oraz 31 Sołtysów. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 12
00

 -

14
45

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. oświaty, kultury, kultury fizycznej i 

sportu oraz obsługi Rady Gminy. 

   Obrady LI Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Podziękowanie za pracę na rzecz Gminy Białogard. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5.Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Białogard z Organizacjami 

Pozarządowymi za rok 2017, 

6.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze  

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok, 

b) absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017, 

c) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Stanominie na 

dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego 

d) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034, 

f) przystąpienia do procedury zmiany granic sołectw Laski - Stanomino i Rychówko oraz 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami, 

g) maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Białogard oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Białogard miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy, 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy. 

j) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Białogard na rok 2018 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8.Wolne wnioski, zapytania i informacje. 



9. Zamknięcie LI Sesji Rady Gminy Białogard. 

W tym punkcie wprowadzony został projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę 

Białogard umowy dzierżawy gruntu od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa i 

wystawienia weksla in blanco tytułem zabezpieczenia wykonania umowy dzierżawy. 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Podziękowanie za pracę na rzecz Gminy Białogard. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5.Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Białogard z Organizacjami 

Pozarządowymi za rok 2017, 

6.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze  

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok, 

b) absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017, 

c) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Stanominie na 

dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego 

d) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034, 

f) przystąpienia do procedury zmiany granic sołectw Laski - Stanomino i Rychówko oraz 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami, 

g) maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Białogard oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Białogard miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy, 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy. 

j) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Białogard na rok 2018. 

k) zawarcia przez Gminę Białogard umowy dzierżawy gruntu od Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa i wystawienia weksla in blanco tytułem zabezpieczenia wykonania 

umowy dzierżawy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8.Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

9. Zamknięcie LI Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

 Rada przyjęła porządek obrad z wprowadzoną zmianą. 

   Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z L Sesji 

Rady Gminy Białogard. Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w 



terminie określonym Statutem Gminy Białogard - § 22 ust. 2 - do treści ww. Protokołu 

żadnych poprawek i uzupełnień - Rada protokół przyjęła.  

Pan Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w szkoleniu dla Przewodniczących Rad i 

w najbliższym czasie zostaną wprowadzone zmiany w funkcjonowaniu Rady oraz zmieniony 

zostanie Statut.  

 

Ad.2. W tym punkcie nastąpiło podziękowanie za wieloletnią współpracę  dla odchodzącego 

na emeryturę  Kierownika ODR Pana Jana Mazurkiewicza.  Pan J. Mazurkiewicz 

podziękował za pamięć i złożone życzenia. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy. 

W tym punkcie Pan Wójt poinformował również o pracach wykonanych w ramach remontów 

dróg na terenie Gminy Białogard. 

 

Ad. 4. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję wpłynęła interpelacja 

Radnej Rady Gminy Pani Anety Drąg, dotycząca zakupu samochodu bojowego dla jednostki 

OSP w Rogowie, następnie odczytał ww. interpelację. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował o zmianach jakie zostaną wprowadzone w 

pracy Rady Gminy, poinformował, że do tej pory było wiele błędów w funkcjonowaniu rady.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Białogard z Organizacjami 

Pozarządowymi za rok 2017, Pan Wójt poinformował, że sprawozdanie zostało 

przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Pytań odnośnie ww. 

sprawozdania nie było, w związku z czym zostało ono przyjęte. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze  sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2017 rok, sprawozdanie w formie prezentacji (w załączeniu do 

protokołu) przedstawił Pan Wójt. Następnie Pani Marzena Moraczewska Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2017 rok wraz ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok, 

następnie odczytała opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej oraz uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Wniosek Komisji oraz uchwała RIO są pozytywne. Następnie poprosiła o 

udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Białogard, 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie. 

 

2) Uchwała w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017, projekt uchwały 

przedstawiła Pani Skarbnik Izabela Czaplejewska 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   



 

3) Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Stanominie na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego,  projekt uchwały 

przedstawiła Pani Skarbnik Izabela Czaplejewska, odczytała treść uchwały, następnie  

Głosowanie: 

„za” – 12 głosów 

„wstrzymujący się” - 2 głosy. 

Pan Marcin Oborski wyjaśnił że wstrzymał się od głosu z uwagi na fakt, że na początku 

kadencji zwracał się z taką samą prośbą odnośnie zakupu samochodu dla OSP Pomianowo i 

wtedy takiej pomocy nie było, w związku z tym dzisiaj nie mógł zagłosować za udzieleniem 

wsparcia dla jednostki OSP Stanomino 

 

4) Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Białogard umowy dzierżawy gruntu od 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa i wystawienia weksla in blanco tytułem 

zabezpieczenia wykonania umowy dzierżawy, wyjaśnień udzielił Pan Wójt. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

 

5) Uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r, przedstawiła Pani Skarbnik 

Izabela Czaplejewska, odczytała objaśnienia do projektu uchwały. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

6) Uchwała zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034, 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

7) Uchwałę w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic sołectw Laski - Stanomino i 

Rychówko oraz przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. Projekt uchwały przedstawił 

Pan Wójt, poinformował, że na ostatnich zebraniach w Sołectwie Stanomino wyszedł taki 

wniosek od mieszkańców i należy się do tego wniosku przychylić w związku z tym 

przygotowany został projekt uchwały rozpoczynający procedurę zmiany granic sołectw, 

następnie przeprowadzone zostaną konsultacje z mieszkańcami. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie. 

 

8) Uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Białogard oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Białogard miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, projekt uchwały przedstawiła Pani                . 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie. 

 



9) Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, projekt uchwały przedstawił Pan Jan Budzyński 

Przewodniczący Komisji Komunalnej, poinformował, że projekt uchwały komisja komunalna 

zaopiniowała pozytywnie (salę obrad opuścił  Pan Waldemar Januszewski) 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie( przy jednym nieobecnym) 

 

10) Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy  

Głosowanie: „za” – jednogłośnie( przy jednym nieobecnym) 

 

11) Ostatnim z omawianych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Białogard na rok 2018,  

Głosowanie: „za” – jednogłośnie( przy jednym nieobecnym) 

 

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych (na salę obrad wrócił Pan Waldemar Januszewski). 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

 

Pani M. Moraczewska podziękowała, za remont świetlicy w Czarnowęsach i za to, że dzięki 

projektowi, powstała Sala Tradycji Rybackich.  

Pani Aneta Drąg spytała o sytuację w Inkubatorze technologicznym oraz o zamknięcie Firmy 

Kabel Technik. Pan J. Budzyński odpowiedział, że w miesiącu czerwcu zostanie 

przedstawione sprawozdanie Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno- Gospodarczych, natomiast 

jeżeli chodzi o Firmę Kabel Technik to powinien wypowiedzieć się Pan Robert Madejski 

Dyrektor SISG. 

Pan Damian Janusiak Sołtys Sołectwa Kościernica spytał dlaczego w dalszym ciągu nie ma 

Internetu na terenie gminy. Następnie stwierdził, że nie godzi się z tym aby Sołtysi nie mieli 

prawa głosu w trakcie Sesji. 

Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki spytał o drogę w Moczyłkach która 

została zagrodzona przez właściciela i do dnia dzisiejszego nie został przeprowadzony remont 

drogi gminnej, następnie spytał o udział Sołtysów w szacowaniu szkód, ustawa nakłada taki 

obowiązek na Sołtysów, poprosił o interwencję gminy w tej sprawie, należy ten temat w jakiś 

sposób uregulować. Następnie spytał jak wygląda sprawa sprawozdań komisji dlaczego nie 

ma w dniu dzisiejszym podsumowania działań poszczególnych komisji, dlaczego nie ma 

sprawozdań np. rozliczenia dotacji klubów sportowych, działalności jednostek OSP? Jeżeli 

chodzi o dofinansowanie zakupu samochodu dla jednostki OSP Stanomino spytał czy 

przedstawione zostało rozliczenie pojazdów będących w posiadaniu tej jednostki? Pani A. 

Drąg odpowiedziała, że takie rozliczenie zostało przedstawione.  

 

Ad 10. Zamknięcie LI Sesji Rady Gminy Białogard. 



   Wobec wyczerpania wszystkich punktów LI Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  


